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Dz-05.0021.4.2015    

Protokół nr 4/2015 

Obrad sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

z dnia 29 stycznia 2015 r. godz.18:00  

Kraków, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2 

 

I. Otwarcie sesji.  

Obrady IV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (kadencja VII) otworzył o godz. 18:00 

Przewodniczący  Rady Zygmunt Wierzbicki stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające 

Radę do podejmowania uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczyło 21 Radnych (zgodnie z listą obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu).  

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki  przedstawił projekt porządku obrad III sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza (załącznik nr 2 niniejszego protokołu) o następującej treści: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z I, II, III sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

4. Opiniowanie projektów uchwał komisji problemowych 

Projekty uchwał komisji Architektury 

w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” 

Zagospodarowanie terenu – budowa zielonej ścieżki zdrowia oraz pasa zieleni 

na działkach nr 377/4, 378/1, 377/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Skarbińskiego w 

Krakowie” 

w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” Nadbudowa i 

przebudowa budynku stanowiącego siedzibę Teatru KTO na działce nr 251/4 

obr. 46 Krowodrza przy ul. Gzymsików w Krakowie” 

w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami i infrastrukturą drogową na 

działkach nr 15, 16, 17/2 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w 

Krakowie” 

 

Projekty uchwał komisji Sportu i Rekreacji 

w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza  

 

Projekty uchwał komisji Polityki Społecznej 

w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny 

okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.439.2014.ES 

w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny 

okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.440.2014.ES 

w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny 

okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.465.2014.ES 
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w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny 

okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.527.2014.ES 

 

Projekty uchwał komisji Praworządności 

w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Praworządności Rady 

Dzielnicy V Krowodrza 

w sprawie: zakazu sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy V 

Krowodrza 

 

Projekty uchwał komisji Informacji 

w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Informacji Rady Dzielnicy V 

Krowodrza  

5. Sprawozdanie z prac Zarządu i projekty uchwał 

w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2015 

w sprawie: określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016 

w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, Promocji, 

Aktywizacji Młodzieży. 

w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, Promocji, 

Aktywizacji Młodzieży. 

 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7.  Zakończenie sesji.  

  

 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Po odczytaniu proponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do 

porządku zmieniając kolejność punktów 4 i 5 Rada – w głosowaniu: 16 -„za”, 1 -„przeciw”, 

1-„wstrzm. się”- przyjęła poprawkę do porządku obrad. Po odczytaniu proponowanego 

porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad jego przyjęciem Rada – 

w głosowaniu: 19 -„za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzm. się”- przyjęła porządek obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z I, II, III sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

Do protokołu z I sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza nie zgłoszono żadnych uwag.  

Protokół został przyjęty. 

Do protokołu z II sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza nie zgłoszono żadnych uwag.  

Protokół został przyjęty. 

Do protokołu z III sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza została zgłoszona poprawka przez 

Piotra Klimowicza, poprawka została  przyjęta i dołączona do protokołu. 

Protokół został przyjęty. 
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IV. Opiniowanie projektów uchwał komisji problemowych 

 

Projekty uchwał komisji Architektury 

Projekt Uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” 

Zagospodarowanie terenu – budowa zielonej ścieżki zdrowia oraz pasa zieleni na działkach 

nr 377/4, 378/1, 377/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Skarbińskiego w Krakowie” 

 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Głos  w dyskusji zabrali: Zbigniew Marcisz, Paweł Nowak, Anna Pojałowska, Edward 

Tarczałowicz, Jan Hoffman, Paweł Klimowicz, Paweł Nowak, Piotr Klimowicz, Zygmunt 

Wierzbicki, Agnieszka Wantuch,  Piotr Klimowicz, Jacek Biliński, głos zabrali również 

mieszkańcy ul. Nawojki, Paweł Klimowicz, Edward Tarczałowicz, Zygmunt Wierzbicki 

Radny Jan Hoffman zgłosił poprawkę Rada – w głosowaniu: 2 – „za”, 17 – „przeciw”, 1 – 

„wstrzymujących się” – odrzuciła poprawkę 

Rada – w głosowaniu: 17 – „za”, 2 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/28/2015 w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” 

Zagospodarowanie terenu – budowa zielonej ścieżki zdrowia oraz pasa zieleni na działkach 

nr 377/4, 378/1, 377/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Skarbińskiego w Krakowie” 

 

Radny Paweł Klimowicz zgłosił uwagę do odnotowania w protokole, że radny 

Przemysław Łukasik złamał par. 47 „ członek Rady przy podejmowaniu decyzji w związku 

z pełnioną funkcją, ma obowiązek kierować się wyłącznie interesem wspólnoty 

samorządowej Dzielnicy” oraz par. 49 „ członkowi Rady nie wolno wykorzystywać swojej 

funkcji dla celów prywatnych, członek Rady nie może brać udziału w głosowaniu w radzie, 

w Zarządzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”  Statutu Dzielnicy V 

Krowodrza. Glos zabrał Marcin Tabisz, Jan Hoffman,  

   

Projekt Uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” 

Nadbudowa i przebudowa budynku stanowiącego siedzibę Teatru KTO na działce nr 251/4 

obr. 46 Krowodrza przy ul. Gzymsików w Krakowie” 

 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Głos  w dyskusji zabrali: Zbigniew Marcisz, Zygmunt Wierzbicki, Edward Tarczałowicz, 

Łukasz Mańczyk,  

Rada – w głosowaniu: 18 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/29/2015 w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” Nadbudowa i 

przebudowa budynku stanowiącego siedzibę Teatru KTO na działce nr 251/4 obr. 46 

Krowodrza przy ul. Gzymsików w Krakowie” 

 

Doszedł Maciej Pęcak. 
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Projekt Uchwały w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami i infrastrukturą drogową na działkach 

nr 15, 16, 17/2 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie” 

 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Głos w dyskusji zabrali: Paweł Nowak,  

Radny Paweł Nowak zgłosił poprawkę Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – 

„wstrzymujących się” – przyjęła poprawkę 

Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/30/2015 w sprawie: ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:” Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami i infrastrukturą drogową na działkach 

nr 15, 16, 17/2 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie” 

 

Projekty uchwał komisji Sportu i Rekreacji 

Projekt Uchwały w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza  

 

Referuje: Agnieszka Wantuch Przewodnicząca komisji 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/31/2015 w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza 

 

Projekty uchwał komisji Polityki Społecznej 

Projekt Uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.439.2014.ES 

Referuje: Jacek Biliński Przewodniczący komisji 

Głos  w dyskusji zabrali: Jacek Biliński,  

Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/32/2015 w sprawie: : ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.439.2014.ES 

 

Projekt Uchwały w sprawie: w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.440.2014.ES 

Referuje: Jacek Biliński Przewodniczący komisji 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/33/2015 w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.440.2014.ES 

 

Projekt Uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.465.2014.ES 

Referuje: Jacek Biliński Przewodniczący komisji 
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Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/34/2015 w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.465.2014.ES 

 

Projekt Uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.527.2014.ES 

Referuje: Jacek Biliński Przewodniczący komisji 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/35/2015 w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.527.2014.ES 

 

Projekty uchwał komisji Praworządności 

Projekt Uchwały w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Praworządności Rady 

Dzielnicy V Krowodrza 

Referuje: Joanna Kłoda Przewodnicząca komisji 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/36/2015 w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Praworządności Rady 

Dzielnicy V Krowodrza 

 

Projekt Uchwały w sprawie: zakazu sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy 

V Krowodrza 

Przewodnicząca komisji złożyła wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Projekty uchwał komisji Informacji 

Projekt Uchwały w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Informacji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza  

Referuje: Patrycja Cekiera Przewodnicząca komisji 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/37/2015 w sprawie: wyboru wiceprzewodniczącego komisji Informacji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza 

 

V. Sprawozdanie z prac Zarządu i projekty uchwał 

Projekt Uchwały w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 

2015 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodnicząca Zarządu 

Głos w dyskusji zabrali: Paweł Klimowicz, Łukasz Mańczyk,  
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Rada – w głosowaniu: 21 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/38/2015 w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 

2015 

 

Projekt Uchwały w sprawie: określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych 

do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Zarząd zgłosił autopoprawkę wpisując kwotę 100 000 zł.  

Głos w dyskusji zabrali: Paweł Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Paweł Klimowicz, Marcin 

Grega, Paweł Klimowicz, Jan Hoffman, Paweł Klimowicz, Jacek Biliński, Zygmunt 

Wierzbicki, Łukasz Mańczyk, Jacek Biliński, Piotr Klimowicz, Jan Hoffman, Marcin Grega, 

Edward Tarczałowicz,  

Piotr Klimowicz zgłosił poprawkę wpisując kwotę 15000 zł Rada – w głosowaniu: 8 – „za”, 9 

– „przeciw”, 4 – „wstrzymujących się” – odrzuciła poprawkę 

Edward Tarczałowicz zgłosił poprawkę wpisując kwotę 50 000 zł  Rada – w głosowaniu: 15 – 

„za”, 3 – „przeciw”, 3 – „wstrzymujących się” –przyjęła poprawkę 

Rada – w głosowaniu: 12 – „za”, 5 – „przeciw”, 3 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/39/2015 w sprawie: określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016 

 

Projekt Uchwały w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, 

Promocji, Aktywizacji Młodzieży 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Głos w dyskusji zabrali: Iwona Chamielec,  

Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 1 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/40/2015 w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, Promocji, 

Aktywizacji Młodzieży 

 

Projekt Uchwały w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, 

Promocji, Aktywizacji Młodzieży 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki Przewodniczący Zarządu 

Nikt nie zabrał głosu. 

Rada – w głosowaniu: 20 – „za”, 1– „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr IV/41/2015 w sprawie: Przyjęcia rezygnacji z uczestnictwa w Komisji Kultury, Promocji, 

Aktywizacji Młodzieży 

 

 Głos zabrał Paweł Klimowicz i poprosił Przewodniczącego Rady Zygmunta 

Wierzbickiego  o podanie sprawozdania z prac Zarządu. Przewodniczący Zygmunt 

Wierzbicki poinformował radnych o pracach Zarządu: 

 Paweł Klimowicz zapytał jakie zadania znalazły się w budżecie Miasta Krakowa 

na rok 2015. Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki udzielił odpowiedzi. Głos w 
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dyskusji zabrali Zbigniew Marcisz, Zygmunt Wierzbicki, Paweł Klimowicz, 

Zygmunt Wierzbicki, Edward Tarczałowicz, Piotr Klimowicz, Jan Hoffman, 

Piotr Klimowicz, Edward Tarczałowicz, Zygmunt Wierzbicki,  

 Agnieszka Wantuch zapytała w sprawie powołania zespołu „Bezpieczny 

Kraków”. Przewodniczący udzielił odpowiedzi.  

 

VI. Oświadczenia i komunikaty. 

 Edward Tarczałowicz zabrał głos w sprawie przygotowania wydawnictwa „Słynni 

Krowodrzanie”, Głos w dyskusji zabrali: Łukasz Mańczyk, Edward Tarczałowicz, 

Przemysław Łukasik, Edward Tarczałowicz, Łukasz Mańczyk, Jan Hoffman, Łukasz 

Mańczyk, Zygmunt Wierzbicki, Agnieszka Wantuch, Jacek Biliński, Iwona 

Chamielec,  

 Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki poinformował przewodniczących komisji a by 

do  trzech dni oddawali protokoły z posiedzenia komisji oraz wszystkie załączniki.  

 Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki poprosił radnych aby nie wynosili dokumentów 

z Rady Dzielnicy  

 Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki poprosił aby komisje na swoich posiedzenia 

przygotowywały projekty pism w odpowiedzi na pisma wpływające do komisji 

 Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki poprosił aby przewodniczący zwołujący 

komisje informowali sekretariat  w celu przegotowania posiedzenia komisji 

 

VII. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki ogłosił termin kolejnej sesji na dzień 12 lutego o godz. 

18:00, a następnie ogłosił zamknięcie obrad IV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Zamknięcie obrad sesji godzina 20:35. 

 

Protokół sporządziła       Przewodniczący Rady i Zarządu 

 Agata Krawiecka            Dzielnicy V Krowodrza 

 

Pracownik biura        Zygmunt Wierzbicki 


